



Dr. Hatim Mohammed Behairy is a research associate professor and the Director of the National Electronics, Communications and Photonics Research Center at King Abdulaziz City for Science and Technology in Riyadh, Saudi Arabia. He has more

than 15 years of experience in both industry and academia in Saudi Arabia and North America relating to telecommunications, software development, and management. He received his B.Sc. from King Saud University in Computer Engineering in 1995, and the M.Sc. degree from George Mason University in Electrical Engineering in 1997 and the Ph.D. in Information Technology from George Mason University, Virginia, USA in 2002. He is the recipient of a number of patents in the field of telecommunication and the author of more than 20 peer reviewed journal and international conference publications.

الدكتور / حاتم بن محمد بحيري، استاذ بحث مشارك و المشرف على المركز الوطني لتقنية الالكترونيات والاتصالات والضوئيات بمدينة الملك عبدالعزيز للعلوم والتقنية. لديه خبرة في القطاع الصناعي والاكاديمي تزيد على 15 عاما في انظمة الاتصالات، البرمجيات، والادارة. حاصل على بكالوريوس هندسة الحاسبات من جامعة الملك سعود بالرياض عام 1995م، ودرجة الماجستير في الهندسة الكهربائية والدكتوراه في تقنية المعلومات من جامعة جورج ميسون بالولايات المتحدة الامريكية عامي 1997م و 2002م على التوالي. حاصل على عدة براءات اختراع في مجال الاتصالات ولديه اكثر من 20 ورقة علمية منشورة في المجلات والمؤتمرات العالمية.